
Referat af Ordinær generalforsamling i Østjyske 
Amatørastronomer, torsdag den 14. november 2019 

klokken 19.30, Ole Rømer Observatoriet  

Dagsorden ifl. § 10:  

1. Valg af dirigent, stemmetællere*) og referent.  

Kristian Jakobsen blev valgt som dirigent og Arne 
Erbs som referent. 

2. Bestyrelsens beretning, til godkendelse.  
Jørgen Enkelund uddybede den rundsendte beretning med et ønske om, at medlemmerne hver 
især på møder kunne fortælle om hvad man sysler med, har viden om og erfaring med udstyr - 
Astro-nørder.  
Jesper og Henrik arbejder med et oplæg til tema foredrag om galakser.  
Spektroskopi udstyret virker uden prisme foran. 

3. Kassereren forelægger revideret regnskab til godkendelse, og fremlægger forslag til budget.  
Det reviderede regnskab blev godkendt uden bemærkninger.  
I budgettet regnes der med 20 medlemmer som hver især betaler 250 kr. om året i kontingent. 
Et medlem foreslår, at en opgørelse over klubbens kikkerter m.m. kommer med i regnskabet. 
 

4. Behandling af indkomne forslag.  
Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne, men bestyrelsen foreslår, at der indkøbes 
en kikkert eks. Oregon Night Star 16 x 70, den har vinklet indsigt og mulighed for, at skifte 
okularer. Elle en kikkert som Arnes Astro Navy 20 x 80. Bestyrelsen bemyndiges til at 
arbejde videre med  sagen. I budgettet afsættes der kr. 8.000,00 til bl.a. dette formål. 

5. Fastsættelse af kontingentets størrelse for næste år.  
Fastsættes som uændret med kr. 250 om året. 

6. Valg  



a. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer 
(ulige årstal)  

Jørgen Enkelund, Jesper Lorentsen og Henrik Johnsen blev alle genvalgt. 

b. Valg af 1 
bestyrelsessuppleant  
Jan Bertelsen blev valgt 

c. Valg af revisor,  
Benthe Brems Kristensen blev genvalgt 

d. Valg af revisorsuppleant,  
Jens Elbæk, nyt medlem blev 
valgt 

e. Valg af webmaster  
Jesper Lorentsen blev genvalgt 
 
f. Valg af materialeforvalter  
Anders Fasterholdt blev genvalgt 

 

7. Eventuelt.  
Formanden takker for det store fremmøde og efterfølgende ser vi Jørgens nye montering m. Go- 
ToNova opstillet i forhallen. 
Anders vil gerne komme med en serie af galaksebilleder 
Flere af medlemmerne ønsker, at få større viden om Astrofotos, måske kan vi lave et tema. 

*) Ved ethvert valg skal afstemning ske skriftligt, såfremt blot ét medlem ønsker det. 

Bestyrelsen  


